
                                                        

Protokoll fört vid SPF Seniorerna Argentas årsmöte  
21 oktober 2021 på Jaktakademin, Grythyttan

1.   Mötet öppnades av ordföranden Christer Olken.

2.   Parentation hölls över de medlemmar som avlidit under verksamhetsåret 2020.
Linnea Nilsson, 14 januari
Åke Rogemyr, 25 februari
Birgit Bengtsson, 22 april
Ove Stein, 24 juli
Maj Olofsson, 29 september

3. Till mötesordförande valdes Torolf Öhrn.

4. Till mötessekreterare valdes Stig Bystedt.

5. Till protokolljusterare valdes Jan Bartholdson och  Liisa Lindeberg-Lindvet.

6. Föredragningslistan godkändes.

7. Godkändes att årsmötet var stadgeenligt utlyst.

8. Kassören Marianne Andersson redogjorde för föreningens ekonomi.
Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska rapporten som fanns tillgängliga
för de närvarande, lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna.

9. Anders Stenholm läste upp revisorernas berättelse, där det framkom att det inte
fanns något som gett anledning till anmärkning och föreslog mötet att ge 
styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020.

10. Årsmötet beslöt, i enlighet med revisorernas förslag, att ge styrelsen
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020.

11. Inga motioner eller förslag har inkommit under året.



12. Valberedningens förslag enligt följande godkändes av mötet:

a. Ordförande på ett år: Christer Olken, omval
b. Kassör på 2 år: Marianne Andersson, omval
c. Två ledamöter på 2 år: Kerstin Nyström, omval

Ann-Britt Borr, omval
d. Firmatecknare: Ordförande och kassör var för sig
e. Två revisorer och en ersättare: Göran Strömqvist

Anders Stenholm
             Gunnar Ljungkvist

  f. Två ledamöter till KPR: Sven-Åke Lundh   
Åsa Mattsson

g. Ombud till distriktsstämman: Utses av styrelsen
h. Ledamöter till valberedning: Bo Svensson

Mona Johansson
Johnny Molander

Övriga ledamöter som har ett år kvar: Anneli Rautio, vice ordförande
Stig Bystedt, sekreterare
Åsa Mattsson, ledamot
Annika Testad, suppleant

13. Styrelsen informerade om nästa månadsmöte som blir på Grythyttans
gästgiveri i början av december. Där serveras vi en jultallrik varefter
det blir det sedvanliga julklappslotteriet.
Marly Westerburgen berättade att intresset för ”Hjalmars Julspektakel” är
så lågt att resan inte kan bli av.

14. Mötet avslutades av mötesordföranden Torolf Öhrn.

______________________________ _____________________________
Torolf Öhrn, mötesordförande Stig Bystedt, sekreterare

___________________________________________ _________________________________________
Jan Bartholdson, justerare Liisa Lindeberg-Lindvet, justerare


